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Antoni Verger convida a UM i PP a participar en la millora del
projecte del tramvia de Palma
 

  

El Director General de Mobilitat del Govern i Secretari General de la Federació del PSM-EN de Palma, Antoni Verger, ha
assegurat avui que el procés de consens i elaboració del traçat del tramvia de Palma no s’aturarà. Tot i la moció conjunta que
el PP i UM han aprovat avui al ple de l’Ajuntament de Palma per exigir-ne la paralització immediata, Verger confia que
rectificaran els seus posicionaments.

Després d’escoltar els arguments que els partits a l’oposició han manifestat durant el ple d’avui, el Director de Mobilitat ha
lamentat la falta d’informació dels portaveus del PP i UM, però sobretot “la falta de mires” d’uns i altres. “És un projecte bo
per Palma, consensuat i aprovat amb el Pla Director Sectorial de Transport la passada legislatura, que s’ha de desenvolupar
governi qui governi”.

Antoni Verger, a més, a qualificat d’irresponsabilitat les afirmacions del PP que ja ha anunciat que si arriba al govern de
Ciutat aturaria tot el projecte. “No vull ni imaginar-me la paralització del projecte, perquè seria absolutament inacceptable”.

Per això, Verger confia que tant UM com PP rectifiquin i es replantegin la seva posició, i en qualsevol cas presentin les
al·legacions que considerin necessàries. “Estem en el moment idoni per presentar les al·legacions al projecte, que seran
valorades i acceptades si contribueixen a millorar-lo. Confiem en la seva responsabilitat i seny perquè se sumin al projecte
participatiu”.

Pel que fa al finançament del projecte, Verger ha reconegut que el Govern el té garantit gràcies a les inversions estatutàries
que depenen de l’executiu autonòmic, i per altra banda, compta amb el protocol inicial de 35 milions d’euros del govern
espanyol, i el compromís del Ministeri de Foment.
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"La suspensió de la llicència del centre comercial de Ses
Fontanelles no té límit"
 

 

La Federació del PSM-Entesa Nacionalista de Palma defensa la protecció total de la darrera zona humida del municipi, i per tant aposta per la nul·litat de ple
dret de la llicència de construcció d'un centre comercial adjacent a Ses Fontanelles per haver estat atorgada sense autorització de l'Autoritat de Conca
hidrogràfica. A més, els nacionalistes defensen el foment d'un teixit comercial a la zona de la Platja de Palma basat en la proximitat i en un model

mediterrani de comerços de carrer. 

 

L'actual situació va encaminada en aquest sentit, perquè el Decret de mesures urgents que va aprovar Biel Vicens, com a conseller de Medi Ambient i
Mobilitat del Govern, l'any 2009, deixa sens efecte aquesta llicència “sense límit temporal”. Antoni Verger, secretari general el PSM de Palma, a més,

aclareix que aquesta llei preval per sobre qualsevol altra, fins i tot del Pla Territorial de Mallorca. 

 

Per tant, ara per ara, aquesta licència roman suspensa fins que s'aprovi un pla urbanístic. I, tot i que ara el Consorci ha decidit unilateralment retirar el
projecte de reconversió de la Platja de Palma, aquesta es manté en suspensió fins que un nou pla urbanístic en determini l'autorització o la supressió

definitiva.

 

“El centre comercial de Ses Fontanelles és una herència enverinada de l'anterior legislatura de la popular Catalina Cirer, que estan en funcions, va aprovar in
extremis la llicència de construcció”. Verger reconeix que la nul·litat definitiva, en aconseguir-se, suposarà un cost econòmic que l'administració haurà de

pagar en concepte d'indemnització. Però, en qualsevol cas, rebutja la quantitat de 60 milions per “exagerada”. 
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'Palma i la Biblioteca de Cort: història d’una relació'
 

    

El proper dimecres 1 de desembre les bibliotecàries Conxa Calafat, Aina Gimeno i Antònia Morey participaran en una taula
rodona que versarà sobre l’estreta relació que ha vinculat la Biblioteca municipal de Cort amb la ciutat de Palma.

El 19 de setembre de 1935 es va inaugurar aquesta biblioteca, i aquest any aprofitant els 75 anys d’aniversari, la regidoria de
Cultura, Joventut, Patrimoni i Política Lingüística que dirigeix Nanda Ramon ha organitzat una sèries d’actes per posar en
valor l’aportació a la Ciutat. Des de visites guiades per conèixer més a fons la història i el funcionament de la biblioteca, com
per fer un repàs pels fons més antics.

Podeu trobar més informació a la pàgina web de la Biblioteca municipal de Cort, així com seguir totes les activitats que
realitza.
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Nanda Ramon presenta el manuscrit d’Helene Choussat
 

  

Aqueta setmana la regidora de Cultura Nanda Ramon ha presentat al saló d’actes del Casal Sollric el llibre ‘Memòries
d’Helene Choussat, un manuscrit que ha romàs més de 130 anys inèdit.

Ara es fa públic aquest llibre, en edició francesa i catalana, per aproximar-nos a la Mallorca del segle XIX i desvetllar les
vivències d'aquesta dama francesa arribada a Palma el 1830, que va tenir una vida intensa i trepidant, i que es va relacionar
amb les principals personalitats de l'època.

En aquest manuscrit es poden trobar  els detalls de les relacions amb les principals personalitat de l’època així com moltes
anècdotes com la que ens explica com Helene Choussat va aconseguir comprar el Pianino Pleyel, actualment conservat al
Museu Chopin de la Cartoixa de Valldemossa, a la pròpia George Sand.  
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